
 

Protokoll fört vid styrelsemöte 
IFK Mariefreds Innebandysektion 

Datum: 2023-12-20 

Plats och ort: Hammarens IP, konferensrummet, Mariefred och över telefon 

Närvarande: Styrelseledamöter: David Norman, Marie Freij och Charlotte Nothnagel 
Övrig: Malin Sjöö 
 

Frånvarande: Fredrik Borgö och Kerstin Furustig 

 

§ 1 Mötets öppnande 
 Marie öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 
  
§ 2 Genomgång sektionen 
 PF11/12 har få spelare. Krockar med hockeyn. Även PF09/10 har få spelare. 

Frågan om en utbildning kring hur sekretariatet sköts har efterfrågats. Till det praktiska i 
Hammaren skulle utbildningen även kunna omfatta genomgång av laget.se, hanteringen av Ibis 
m.m.. 

  
§ 3 Ekonomi 
 Sektionen har 114 000 kronor i kassan. Fått återbetala 11 000 kronor till ICA. ICA sponsrar med 

85 000 kronor, därefter faktureras inköpen till kiosken. 
  
§ 4 Information från huvudstyrelsen 
 Lärtimmar | Det kommer komma ut information kring hur föreningen kan få bidrag för s.k. 

lärtimmar. Exempelvis planering av träningar och tiden det tar att åka till en match kommer att 
kunna tillgodoräknas som kvalificerad tid. Denna tid ska rapporteras och föreningen få bidrag för.  
  
Parkeringsvakter i sommar | En ny modell har införts där laget får alla intäkter upp till 10 000 
kronor, därefter får laget 80 % och resterade 20 % går till föreningen. För alla evenemang går 
parkeringsvaktsuppdraget till IFK. 

  
§ 5 Övriga frågor 

 

Inköp matchställ till herrlaget |Malin Sjöö: Herrlaget är behov av nytt och enhetligt matchställ. I 
dagsläget innehåller stället tre olika sorters tröjor och målvakternas kläder är slitna. Herrlaget 
önskar köpa in 40 matchställ för en kostnad om 20 000 kronor.   

Styrelsen beslutar att stämma av med Kerstin för att se att sektionen kan bära kostnaden 
ekonomiskt. Om detta är möjligt godkänns att inköpet görs via Intersport. 

Behovet av inventering av och utrensning i förrådet diskuteras.   

Möjligheter till intäkter | Möjligheter till ytterligare intäkter till sektionen diskuteras, sponsring 
sargen och väggen, loppis i hallen, möjlighet till bidrag från Rekarne med målsättning miljö och få 
till källsortering kiosken. 

Öppen hall | Marie informerar att initiativet äntligen blir. Alla fredagar från den 19 januari då A-
laget inte har match kan barn mellan barn 12-18 år äta hamburgare och träffas i hallen. Bidrag om 
35 000 kronor till projektet har erhållits och innebandyn kan fronta. Tanken är att pengarna ska 
räcka till en långsiktig satsning.  

   

§ 6 Mötets avslutande 
 Mötet förklaras avslutat. 

 

 


